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החורבן  מראות  מול  הציבורית,  בתודעה  הגדול  השינוי 
הבלתי  המספר  בעקבות  הענק  ההלם  בדרום.  בישובים 
נתפס של הקרבנות ה"יד, הזעקה של משפחות החטופים, 
והתפילות  עזה,  בתוככי  אי שם  יקיריהם  לגורל  החרדים 
לתפיסה  יוביל  עוד  הפצועים,  כל  ולהחלמת  לשובם 

מחודשת, שכבר מחלחלת בדרכי 
הפעולה מול המחבלים הערבים, 
הנמצאים  הטרור,  ארגוני  מכל 
בעזה ובלבנון, אך גם, לא פחות 
יהודה  בישובי  מכל,  חשוב 
והערים  בכפרים  ואף  ושומרון 
במרחבים השונים בארץ הקודש.

להבנה,  מתחלף  הגדול,  ההלם 
רק  לא  לשינוי,  זמן  שהגיע 
גם  אלא  המלחמתי,  במישור 
אלו  הם  רבים  האמוני.  בצד 
את  אלו,  בימים  לחזק  שביקשו 
המגננה הרוחנית, וחיזוק הקשר 
קיום  ידי  על  עולם,  בורא  עם 
על  שקיבלו  ספור  אין  המצוות. 
יום  מידי  תפילין  הנחת  עצמם 

חול, או הדלקת נרות שבת, על ידי נשים ובנות רבות, כמו 
גם התחזקות במישורים נוספים.

זעקת אמת
למקבלי  רק  מופנית  אינה  תשובות,  לקבלת  הדרישה 
קרס,  הכל  כי  התחושה  ובצה"ל.  בממשלה  ההחלטות 
אמיתית  לגאולה  שמיא,  כלפי  אמיתית  לזעקה  גם  מביא 

והשלימה, תיכף ומיד ממש.
במכתבו מיום י"א ניסן תשט"ז, מתאר הרבי שליט"א מלך 
המשיח, את הלך מחשבותיו בגיל צעיר מאוד: "מיום הלכי 
ציור  בדמיוני  להתרקם  התחיל  לזה  קודם  ועוד  ל"חדר" 
האחרון,  מגלותו  ישראל  עם  גאולת   - העתידה  גאולה 
גאולה כזו ובאופן כזה שעל 
יסורי  מובנים  יהיו  ידה 
והשמדות.  הגזירות  הגלות 
זה  מזהיר  מעתיד  וכחלק 

וכחלק מגאולה זו יהיה "נשיא זה מלך, לא נשיא שבט - 
אלא שאין על גביו אלא ה' אלקיו" )הוריות יא, סוף ע"א(, 
והכל יהיה באופן אשר בלבב שלם ובהבנה מלאה - "יאמר 
ביום ההוא אודך ה' כי אנפת בי"... )אגרות קודש כרך יב, 

עמ' תיד. ההדגשות במקור(.
נחמה  לנו  אין  כי  ההבנה 
מושלמת,  נחמה  מלבד  אחרת, 
הגזירות  לכל  קץ  שתביא  כזו 
ובמקביל, יתגלה אלינו ה' יתברך, 
נוכל  אז,  כאשר  מלא,  באופן 
להתנחם באמת, ואף לקיים את 
מילות הפסוק "אודך ה' כי אנפת 
בי", הבנה זו, היא המוצא הנפשי 

היחיד למצב בו אנו שרויים.
המופיעות  הנחמה  מילות 
בהפטרת פרשת השבוע, שיקראו 
"בְרֶגעַ  זו:  בשבת  הכנסת  בבתי 
גְדֹליִם  וּברְַחֲמִים  עֲזבַתְִיךְ  קָטןֹ 
אֲקַבְצֵךְ. בְשצֶףֶ קֶצףֶ הִסְתַרְתִי פנָיַ 
רֶגעַ מִמֵךְ וּבחְֶסֶד עוֹלםָ רִחַמְתִיךְ 
המילים  הם  ה'",  גֹאֲלךְֵ  אָמַר 
סביבתנו,  לכל  ולשדר  כעת  להעביר  נדרשים  אנו  אותם 
כאשר אנו מחזקים ומתחזקים בנבואת הגאולה של הרבי 
והנחמה  הגאולה  את  המבטיח  המשיח,  מלך  שליט"א 

המושלמת בקרוב ממש.

לא לעצור באמצע
ובנתיים, עלינו להתחזק בקיום הוראותיו של הרבי שליט"א 
ברורה למקבלי ההחלטות.  ולהפנות קריאה  מלך המשיח 
אין להכנע ללחץ מבחוץ! לא עוצרים באמצע הניתוח, ואין 
להפסיק בפעולות המלחמה, עד למיגור והשמדה מוחלטת, 
המחבלים  כל  של  גם  אלא  הטרור  תשתיות  של  רק  לא 
למיניהם השורצים על גבולות ארצינו. יש להשיב בתקיפות 
ללחץ הבינלאומי ולומר להם שכאשר מדובר על הצלת חיי 
גורלות  ולחרוץ  דעה  להביע  היכולים  הם  לא  עמינו,  בני 
לעם היושב בציון. ותיכף ומיד ממש נתנחם בשמיעת הקול 
המבשר "הגיע זמן הגאולה", בגאולה האמיתית והשלימה.

מחזקים את הבטחון

מאז  בפעילות  עמוסים  חב"ד  מוקדי 
פרוץ המלחמה. מסר של עידוד מועבר 
ותיכף  בא,  משיח  זה  שהנה  לציבור 
של  המלאה  בהתגלותו  חוזים  ומיד 
בגאולה  המשיח,  מלך  שליט"א  הרבי 
רבים  אלפים  והשלימה.  האמיתית 
לחיילים  נתרמו  תפילין  זוגות  של 
של  מופלאה  הרתמות  לצד  בחזית, 
אלפי  לחיילים עשרות  לספק  הציבור 
הביטחון,  לכוחות  שיסופקו  ציציות 
חב"ד  בבתי  הגובר.  הביקוש  לנוכח 
אף מסייעים לאזרחים הרבים בדרום 
ובצפון, באספקת מזון וציוד, בשיתוף 
עם שאר הגופים והמתנדבים שנרתמו 

לסייע בצורה מופלאה.

"הגומל לחייבים טובות"

לא מעט מאלו שניצלו בנס מהאירועים 
המחרידים בדרום הארץ, הגיעו בימים 
האחרונים לבתי הכנסת ברחבי הארץ, 
על מנת לברך ברכת "הגומל" ולהודות 
הצלתם  נס  על  לקדוש-ברוך-הוא 
המתפללים  את  משתפים  כשהם 

בסיפורי הנפלאות והגבורות.

לא להפסיק באמצע

לממשלה  וקריאה  עידוד  משמרות 
שלא להפסיק באמצע המלחמה, נראו 

בצמתים רבים ברחבי הארץ.

הנחמה: הגאולה 
האמיתית והשלימה

עלינו להתחזק ולחזק בבשורת הגאולה של הרבי שליט"א מלך המשיח, לבשר לכולם אשר "הנה זה מלך 
המשיח בא, וכבר בא", ולעודד את רוח העם בבשורה הנפלאה והנחמה היחידה: הגאולה האמיתית והשלימה
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רעיון שבועי מתורתו של משיח

דבר מלךניצוצות של גאולה

ניסים גלויים  03-9412-770החזקת ספר החת"ת וקופת צדקה
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בפניה לרבי שליט"א מלך המשיח בבקשת 
ברכה, עצה והדרכה באמצעות אגרות הקודש 

הוראת מלך המשיח
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בדיקת המזוזות והתפילין
 אם לא נבדקו בי"ב

החודשים האחרונים

חייגו כעת:

   עיבוד ועריכה: שלום דובער ישראלי 
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שבת פרשת נח היא השבת הראשונה של ימי השגרה. 
אמנם לאחר חגי תשרי באה שבת בראשית, אבל שבת 
נח  שבת  ואילו  תשרי,  חודש  בתוך  עדיין  נמצאת  זו 
נמצאת כבר בתוך ימי חשוון המסמלים את העבודה 

בפועל של ימות השנה.
יהודי  זה רמוז בפסוק "צא מן התיבה". כאשר  רעיון 
מהעולם  'מנותק'  הוא  החגים  תקופת  בתוך  נמצא 
החגים  סיום  עם   - וכעת  קדושה,  של  תיבה  כבתוך 
- אומרים לו "צא מן התיבה", צא החוצה אל העולם 
ותמשיך את קדושת ואווירת החגים גם בחיי היומיום 

של כל השנה כולה.

מי יכול לחדש?
אבל יש להבין: יציאת האדם לעבודה בעולם מודגשת 
נח,  בפרשת  מאשר  יותר  בראשית  בפרשת  לכאורה 
בריאת   - ממש  חדשה  התחלה  על  מדובר  אז  כי 
מדובר  לא  נח  בפרשת  ואילו  האדם,  ובריאת  העולם 
על התחלה חדשה לגמרי, אלא רק על המשך העבודה 

לאחר ההפסקה שהייתה בימי המבול.
לפי זה צריך להבין מדוע נקבע כך שבתחלת העבודה 
בעולם קוראים וחיים עם פרשת נח דווקא, ולא עם 

פרשת בראשית המסמלת יותר מכל התחלה חדשה?
המושג "חדש" לאמיתו לא נמצא בהישג ידו של האדם, 
כי רק בכוח הבורא ליצור דבר שהוא חדש ממש. אבל 
למרות זאת התכלית של בריאת העולם היא שהיהודי 
עם כוחותיו שלו יחדיר בתוך הבריאה והעולם קדושה 
של  האמיתית  מציאותה  את  יגלה  ובכך  ואלוקות, 

הבריאה, שהיא דבר אחד ממש עם הבורא.
שעבודת  מובן  הבריאה  של  התכלית  וזוהי  מאחר 

מבריאת  אפילו  יותר  עוד  גדול  חידוש  היא  היהודי 
העולם! וכמבואר בחסידות דברי חז"ל "גדולים מעשי 
יהודי  של  שתפקידו  וארץ",  שמים  ממעשה  צדיקים 
יותר  גדול  חידוש  הוא  לקדושה  העולם  את  להפוך 

מבריאת העולם!

העבודה של נח
חידוש זה החל לראשונה בפרשת נח:

ועוד  תורה,  במתן  החלה  העולם  את  לברר  העבודה 

כדי לאפשר את  בימי אברהם אבינו, אבל  לכן  קודם 
כמו  טהרה,  לעבור  העולם  צריך  היה  הזו  העבודה 
מקווה שמטהר את האדם. וזה היה תפקידו של המבול 
- לטהר את העולם במשך ארבעים יום. יוצא אם כן 
שתחילת העניין של זיכוך העולם והחדרת הקדושה בו 

החלה על ידי נח בזמן המבול.
לאחר   - העולם  עם  העבודה  שבתחילת  הסיבה  זו 
סיום חודש החגים - קוראים דווקא את פרשת נח, 
כי כאשר יהודי יוצא להאיר את העולם בקדושה הוא 
צריך לחיות עם פרשת נח, שבה החלה העבודה להאיר 
אפילו  יותר  גדול  חידוש  זהו  שכאמור  העולם,  את 

מבריאת העולם עצמו.

פעולה בזמן קצר
מכל זה ניתן ללמוד מסר על גודל החשיבות של כל 
נח ביחס לקיומו  זמנו של  ואפילו בזמן קצר:  פעולה 
כן  פי  ואף על  ביותר,  זמן מועט  כל העולם הוא  של 
הצליח נח לפעול חידוש עצום בעולם, חידוש אמיתי 

שמשפיע על כל הבריאה כולה.
ואפילו  מועט  בזמן  כיצד  יהודי  כל  ללמוד  יכול  מזה 
על ידי פעולה אחת, יכול הוא לפעול גדולות ונצורות 
ולהשפיע על העולם כולו, וכפתגם הידוע שנשמה של 
יהודי יורדת לעולם שבעים-שמונים שנה כדי לעשות 

טובה אחת ליהודי בגשמיות או ברוחניות.
מזה מובן כמה יקרה כל פעולה ופעולה, שבכוחה של 
פעולה אחת בלבד לפעול את העניין העיקרי - להביא 

את הגאולה האמיתית והשלימה תיכף ומיד ממש.
)על פי שיחת שבת פרשת נח תשמ"ט(

הבריאה שמתחדשת על ידי היהודי

המסקנה - גאולה עכשיו

מורי- כבוד-קדושת  שהעיד  שכיון 
וחמי אדמו"ר נשיא דורנו שכבר סיימו 
צחצוח  גם  כולל  העבודה,  עניני  כל 
)"עמדו  מוכנים  ועומדים  הכפתורים, 
צדקנו,  משיח  פני  לקבל  כולכם"(  הכן 
)חשבון- החשבון-צדק  מסקנת  הרי, 
שעושים  אמיתי(  חשבון  דייקא,  צדק 
ממש  ומיד  שתיכף  היא,  אלו,  בימינו 
האמיתית  הגאולה  לבוא  צריכה 

והשלימה בפועל ממש!

)דבר מלכות ש"פ נח ה'תשנ"ב - מוגה(

את האלקים התהלך נח )נח ו, ט(
תפס  המבול,  דור  כיון שאבד  נח,  התהלך  האלקים  את 
בידו של נח והיה מטייל עמו, ואמר הקב"ה, בני נח צדיק 

היה, והייתי תופס בידו ומטייל עמו, 
אף אתם שנקראתם צדיקים, שנאמר ועמך כולם צדיקים 

וגו', לעתיד לבא אף אני עתיד להיות מטייל עמכם.
)ילקוט שמעוני(

בשנת שש מאות לחיי נח )נח ז, יא( 
כשנשלם הו' מעשר, שש פעמים, אז הם במספר ששים, 
שבאלף  וששים  ששים  ובכל  מעפר,  )הנוקבא(  להקים 

הששי מתחזקת הה' ונתעלית במדריגותיה להתחזק, 
כנ"ל,  ובשש מאות שנה לאלף הששי, שהם שש מאות 

)שעתה הם נשמה דחכמה, דהיינו בינה דחכמה(, יפתחו 
שערי החכמה למעלה, ומעיינות החכמה למטה, ויתתקן 
עצמו  המתקן  כאדם  השביעי,  לאלף  לכנוס  אז  העולם 
ביום הששי בבוא השמש, כדי שלכנוס בשבת, אף כאן 
כן, וסימנך בשנת שש מאות שנה לחיי נח וגו' נבקעו כל 

מעיינות תהום רבה.
)זהר(

והקימותי את בריתי אתכם )נח ט, יא(
אמר מיכאל, רבון העולם, היה לך לרחם עליהם כי אתה 
ביום  נשבעתי  שבועה  לו,  אמר  נקרא,  אתה  וכך  רחום, 
שנגזר הדין, לפני )שלא לגאלם( עד שישובו. ואם כנסת 
ישראל יפתחו בתשובה כפתחו של מחט, אני אפתח להם 

שערים גדולים 
)זהר חדש נח קמג(

זמני
השבת

ניו-יורק באר שבע  תל אביב   חיפה  לפי שעון קיץ    ירושלים 

17:50   17:44   17:31  17:41  17:26   הדלקת נרות  

18:48  18:41   18:38  18:39   18:38   יציאת השבת  

הפטרה: רני עקרה - אמר מרחמך ה' )ישעיהו נד, א - י(

כעת - עם סיום החגים - 
אומרים לו "צא מן התיבה", 

צא החוצה אל העולם 
ותמשיך את קדושת ואווירת 

החגים גם בחיי היומיום

לזכות לוי יצחק שי׳ בן לאה גולדה וזוגתו רונית רוניה רבקה בת רישא רותי ויוצאי חלציהם בצלאל ובת זוגתו דבורה קיילא חנה, צינה ובעלה מרדכי ובתם איילה אסתר קנלסקי, מנחם מענדל וחיה מושקא שיחיו ציק



  ה'-י"א חשווןמורה שיעור בלימוד הרמב"ם היומי

ויתור על השטחים - פגיעה בבטחוןפרק אחד ליוםשלושה פרקים ליום
יום שישי

שבת קודש
יום ראשון

יום שני 
יום שלישי
יום רביעי

יום חמישי

הל' קרבן פסח פרק ו-ח.
פרק ט-י. הלכות חגיגה.. פרק א.

פרק ב-ג. הלכות בכורות.. בפרקים אלו. פרק א.
פרק ב-ד.
פרק ה-ז.

פרק ח. הלכות שגגות.. בפרקים אלו. פרק א-ב.
פרק ג-ה.

הל' קידוש החודש. פרק ג.
פרק ד.
פרק ה.
פרק ו.
פרק ז.

פרק ח.

פרק ט.

ת.ד. 6132 צפת | מדברי הרבי שליט"א מלך המשיח בענייני שלימות הארץ המטה להצלת העם והארץ 

הרבי שליט"א מלך המשיח:

לא להחזיר אף שעל אדמה! 

 "הבא להורגך

השכם להרגו"!
להחזיק  שיש  המשיח  מלך  שליט"א  הרבי  של  דעתו  ידועה 
בשטחים כולם, לא להסתיר את זכותנו ההיסטורית על ירושלים 
בכל  ובמחבלים  באויב  להכות  כולה,  ישראל  ארץ  ועל  הנצחית 
מקום הימצאם, לא לחכות עד שיצליחו לחדור ליישובים יהודיים, 
הדיבורים שנאמרים  מכל  להינזר  וגואלו,  ישראל  צור  על  לסמוך 

באו"ם כנגדנו, ולא להיבהל מהחלטות מועצת הביטחון באו"ם.
הרבי  ביקש  בישראל,  השטחים"  ו"מחזירי  השלום"  "רודפי  לכל 
שליט"א מלך המשיח למסור, שלא זו בלבד שגישתם נוגדת בהחלט 
את טובת ישראל, אלא, שגם ל"גויים" אין הם עושים בכך כל חסד, 
המטיף להחזיר את השטחים, זה מה שמעורר בקרב הגויים את 
הרצון להציק לישראל, להלחם בנו ולהתנגד לרצון הבורא בדבר 
גאולת ישראל בארצו השלמה, ממילא, גורמים בכך להידרדרותם 

של הגויים האחרים עד לשפל מדריגתם.

יד קשה מול המחבלים
על המחבלים ממליץ הרבי שליט"א מלך המשיח לקדש מלחמת 
חורמה עד השמדם, יש להילחם בהם בכל מקום ובכל האמצעים, 
אין לחכות עד שיתקפו הם אותנו, כלפיהם, יש להפעיל את הדין 
המפורש בתורה "הבא להורגך השכם להורגו". פירושו של כלל זה, 
מציין הרבי שליט"א מלך המשיח בשיחותיו הק', שאין לחכות עד 
שהמחבל, יעמוד ממש לידי ויקום עלי להרגני, השכם להרוג אותו 
בטרם יקום עליך ועל חייך, שהרי ברור שכל כוונותיו של המחבל 
ישראל  בארץ  היהודי  הישוב  את  ולהשמיד  יהודים  להרוג  הן 

ולמחות את זכרו מתחת השמיים )הי' לא תהי'(.
תורת ישראל, מדגיש הרבי שליט"א מלך המשיח, תורת חיים היא, 

והגדולה שבמצוות היא - להבטיח את חייו של העם היהודי.
מחבל שבא להרגך, וכל מחבל מתכוון להרגך, הצו של תורת ישראל, 
שהיא תורת חיים, הוא, שתשכים אתה ותהרגנו. גדולה מזו: יש 
במחבלים,  פעולות המלחמה  את  למנוע  זה,  צו  קיום  בכוחו של 
להגן  הנחושה  ואת החלטתנו  הללו את עמדתנו  יידעו  שכן, אם 
עלינו ועל ארץ ישראל, קרוב לוודאי שיתייאשו ויימשכו את ידם 

ממזימותיהם האפילות. 
לכן, ייאמר לכל "רודפי השלום": יד חזקה כלפי המחבלים ומלחמה 
בהם בכל מקום הימצאם - מקרבים את השלום. ואילו, כל גילוי 
של חולשה וכל נטייה להתפשר איתם, אך מקרבת את המלחמה 
ומעמידה את ישראל בפני סכנות חדשות וחמורות ביותר. "טוב 
חלילה  הרוג!"   - טוב שבמחבלים  מוחו,  את  רצוץ   - שבנחשים 
לנו לחכות לפסק דינם של הגויים בעצרת האו"ם, שיחליטו הם 
אם יש להעניש את המחבלים. המחליטים הם אנחנו, שכן אותנו 
ולא את האו"ם מבקשים המחבלים לחסל. אותנו הם באים להרוג 
הרבי שליט"א  השנים,  לאורך  ולהורגם,  להשכים  חייבים  ואנחנו 
ידו על מדיניות הגמול של צה"ל ושולל את  מלך המשיח סומך 

הזכות של האו"ם להתערב.  

נפלאות עכשיו    הרב ירון בר זוהרשיח חסידים

קול ששון וקול שמחה

עליהם!  לוותר  רשות  אחד  לאף  אין   - בידינו  כבר  הנמצאים  שטחים  ואותם 
וכאמור, שבכדי שהנסיון בזה יהיה קל, הראו לנו במוחש שבכדי שיהיה בטחון 
בארץ ישראל - הרי שצריכים להחזיק בכל חלקי ארץ ישראל גם בכדי שיהיה 

בטחון באותם שטחים אותם לא מתכוננים להחזיר!
)על-פי שיחת י"ג תמוז תשכ"ט - בלתי מוגה(

גב'  חיה ברכה מהישוב שערי תקוה, כתבה 
המשיח  מלך  שליט"א  לרבי  שעבר  בשבוע 
בתשובה  ברכתו,  את  וביקשה  המצב,  על 
נאמר לה, שעליה לדאוג לפרסם את האירוע 
שהיה לה, וכמצוותו, העבירה למערכת את 

סיפורה שאירע לפני כחודש וחצי:
אחי  של  חתונתו  לפני  קצר  זמן  זה  "היה 
כמתוכנן,  נראה  היה  הכל  בתחילה  הצעיר. 
שהתקרב  ככל  אך  ואולם,  תאריך  נקבע 
התאריך התחילו הענינים להסתבך. התברר 
תורה  שומרים  שאינם  הכלה,  שמשפחת 
תיערך  החתונה  שבאם  הודיעו  ומצוות, 

בהפרדה, הרי שהם לא ישתתפו בחתונה...
הם  הויכוח,  על  לגשר  הנסיונות  חרף 
התבצרו בעמדתם, ולא נותרה ברירה אלא 
לבטל  ממנו  ולבקש  האולם  לבעל  לפנות 
איש,  ל-500  שתוכנן  הגדול  האירוע  את 
מאחר ומחצית מבין המוזמנים הודיעו שלא 

ישתתפו.
נקל לתאר את הרגשתה של הכלה, שציפתה 
עצמה  את  ומצאה  הגדול,  ביום  לשמוח 

עצובה ובעיקר מודאגת.
בנתיים בעל האולם הסכים להוריד במקצת 
היה  לא  מבחינתו  אך  המנות,  מספר  את 
שייך לבטל את האולם הגדול שהוזמן, וכך 

מצאנו את עצמינו דואגים - מה יהיה?
את  עושה  הכלה  בעוד  החתונה,  לפני  יום 
כלות  פגשה  היא  החופה,  לקראת  ההכנות 
צוהלים,  משפחה  בבני  המוקפות  אחרות, 
ורק היא נמצאת בשיא ההכנות לבדה, ללא 
שום קרובת משפחה שתהיה איתה ברגעים 

החשובים בחייה.
בשלב זה, עלה בדעתי ליצור קשר עם בנה 
של חברתי, הלומד בישיבת הסדר, על מנת 
שיביא את חבריו לאולם, לשמח את החתן 

והכלה.
אני  ענין משמעותי,  בכל  רגילה,  כפי שאני 
ושואלת  מלך המשיח,  לרבי שליט"א  פונה 
וכך  קודש,  האגרות  באמצעות  בעצתו 
עשיתי גם הפעם כשאני מוסיפה שאני רוצה 

לראות תשובה ברורה.
הותירה  לא  קא,  עמ'  ט"ו,  בכרך  התשובה 
זמן,  לבזבז  לא  במפורש  שם  נאמר  ספק. 
כפול  שיהיו  עדיף  פעיל...  כח  כל  לגייס 

אנשים מאשר חוסר.
אשתו  ידיד,  אותו  עם  קצרה  שיחה  לאחר 
בנות  של  קבוצה  ופתחה  לעזור,  נרתמה 

שמוכנות להגיע ולשמח את כלה.
שעה  וכל  צדיקות,   20 הצטרפו  בהתחלה 

הקבוצה גדלה וגדלה...

'משמחים'  של  קבוצה  למארגן  הגיע  הענין 
שצלצל אלי וסיפר שהקבוצה מונה כ-100 
וכלי  תופים  עם  להגיע  שמתכוונות  נשים 
נגינה לשמח את הכלה. הוא שאל אם לסגור 
את הקבוצה... אמרתי לו שהרבי  שליט"א 
מלך המשיח ציווה עלי לגייס כל כח פעיל. 
חשש  עדיין  הוא  המכתב.  את  לו  שלחתי 
והחליט  להשאיר את הקבוצה פתוחה ומי 

שיבוא - יבוא...
לא  לחופה  נכנסו  והכלה  שהחתן  בזמן 
את  לתאר  נקל  באולם.  אנשים  כמעט  היו 
כדי,  תוך  אך  והכלה,  החתן  של  תחושתם 
התחלנו לראות תופעה מופלאה של קבוצות 
נשים שהגיעו לשמח את הכלה, פשוט רקדו 

איתה ושרו בכל הכח בעזרת הנשים.
שמהר  אלא  לבדו...  בתחילה  נותר  החתן 
לאולם.  גברים  גם  להגיע  התחילו  מאוד 
החתן תיאר איך שהוריד את הראש מבושה, 
עד שלפתע הרים את ראשו וראה לפניו את 

ים האנשים שבאו לשמחו.
החליט  הוא  התרגש.  האולם  מנהל  אפילו 
להוציא על חשבונו את כל המנות לאורחים 
מחוצה  ואף  האולם  את  שמילאו  הרבים, 
והכלה מחדר  מלווים את החתן  לו כשהם 
של  כוחה  זמרה.  וכלי  תופים  עם  הייחוד 

ברכת הרבי שליט"א מלך המשיח.  

מתוך צילומי החתונה

בעוד הכלה עושה 
את ההכנות, היא 

פגשה כלות אחרות, 
המוקפות בבני 

משפחה צוהלים, 
ורק היא לבדה, ללא 

שום קרובת משפחה 
שתהיה איתה ברגעים 

החשובים בחייה
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סיפורה של משפחת פיזם בשדרות, הוא סיפורה של 
הניסים  סיפורי  בשדרות.  המתגוררת  משפחה  עוד 
יכולים  אישי,  באופן  האחרונות,  בשנים  חוו  שהם 
למלא אלבום, כשהכל מכוון בתשובות מהרבי שליט"א 

מלך המשיח.
חלק  הינם  צביה,  ורעייתו  פיזם  יהושע  חננאל  הרב 
ממארג השלוחים בעיר, בהנהלתו של אחיו הגדול הרב 

משה זאב פיזם, הפועל בעיר מזה עשרות שנים.
במהלך מתקפת הטילים הנוכחית, ספג ביתו של הרב 
חננאל פיזם, פגיעה ישירה, כאשר בנס, באותה שעה 
פשוטו  ניצלו,  ובכך  הבית,  בתוך  ביתו  בני  שהו  לא 

כמשמעו.

חיים בשליחות
"לפני שאספר על הפגיעה האחרונה, אני מבקש לשתף 
באירוע שאהיה בשנת תשס"ז )2007(, אז חווינו בפעם 
תקדימי,  מטח  העיר,  תושבי  כל  עם  יחד  הראשונה, 
של גשם העשוי מטילים ורקטות. ביוזמה אישית של 
להתפנות  העיר  תושבי  לכל  הוצע  גאידמק,  ארקדי 
יתר  כמו  מקבלים,  כשאנחנו  עלות,  ללא  מלון  לבית 
התושבים, את האפשרות להיכלל ברשימת המפונים. 

בעוד אני שוקל בחיוב את הרעיון ומספר עליו לאשתי, 
של  בשליחות  בעיר,  פה  "אנחנו  לענות:  מיהרה  היא 
הרבי שליט"א מלך המשיח, אם אנחנו צריכים לעזוב 
פה, זה רק בהכוונה של מי שאמר לנו לבוא ולגור פה, 
אין לנו את האפשרות לעשות זאת על דעת עצמינו". 
יחדיו על  פנינו  ומיד  אכן, דבריה הנכונים פעלו עלי, 
את  ולקבל  קודש,  האגרות  באמצעות  לשאול  מנת 
ההכוונה מה עלינו לעשות, )להזכיר מדובר במתקפה 
שהיתה לפני כחמש עשרה שנה(. קיבלנו אז תשובה 
הרבי  מציין  כשבדבריו  בעיר,  להשאר  משמעית  חד 
שליט"א מלך המשיח, על חשיבות המזוזות כשומרות 

ומגינות על בני הבית.
ואכן, כשבדקתי שוב את פתחי הבית, התברר כי פתח 
אחד בעליית הגג, נשכח מאיתנו ולא היתה קבועה בו 

מזוזה, מה שמיהרנו לתקן ב"ה.

גשם של ניסים
ב"ה באותו סבב, לא נפגע איש מיושבי הבית וראינו 
המשיח  מלך  שליט"א  הרבי  של  ברכתו  את  במוחש 

מתקיימת.
כשנה לאחר מכן, ביום האחרון של חג החנוכה, לאחר 

שבוע עמוס פעילות, החלטנו לנסוע עם הילדים לערב 
בעודנו  הארץ.  במרכז  משפחה  קרובי  אצל  לביבות 
שוהים שם, נפתח שוב סבב לחימה, המלווה המטחי 
טילים לעבר העיר. לא ידענו מה עלינו לעשות, האם 
לחזור או שלא. התייעצתי עם אחי, הרב של קהילת 
לחזור  שלא  לנו  הורה  והוא  בעיר,  והשליח  חב"ד 

הביתה, מאחר ובמילא אין לימודים לילדים.
כשאחיינו  הבית,  בחצר  טיל  לנו  נפל  סבב  באותו 
וב"ה  בבית,  פגעו  שרסיסים  לי  ומספר  אלי  מתקשר 
שלא היינו באותו זמן בתוך הבית. בתוך כמה שבועות 
הנזקים  הגופים המתאימים לתיקון  התארגנו, בעזרת 
הבחנו  לבין  בין  מחדש.  למגורים  הבית  והשמשת 
הנכון  קבועה במקומה  היתה  לא  המזוזה  בפתח שבו 
)מה שהיה עוד אצל בעלי הבית לפנינו, עקב רצועת 

בטון בתוך הפתח(.

מקום בטוח
שוב  הנוכחית,  המלחמה  פרוץ  עם  שעבר,  בשבוע 
עלינו  מה  המשיח,  מלך  שליט"א  הרבי  את  שאלנו 
לעשות, האם לעזוב או להשאר, וקיבלנו תשובה לפנות 
את המשפחה למקום בטוח. בעוד כל המשפחה שוהה 
הרב  חמי,  יחד עם  בעיר,  נשארתי  אני  הארץ,  במרכז 
יוסף ברוק, על מנת להמשיך בפעילות עם התושבים 
בימי  לפעול  מורגל  חב"ד  שבית  כפי  הבטחון,  וכחות 
חירום ושגרה. בעודי בפעילות מחוץ לבית, נחת טיל 
היישר בסלון, כשהוא זורע הרס נרחב, אך ב"ה ללא 

נפגעים".
את דבריו חותם הרב פיזם, בזעקתם של תושבי העיר, 
גיבוי מוחלט לפעולות צה"ל למיגור  המבקשים לתת 
איום הטילים, הריסת עזה וחיסול כל המחבלים - כפי 
שמורה הרבי שליט"א מלך המשיח, מהרה יגלה לעין 

כל, בגאולה האמיתית והשלימה.  

אור החיים

   מדברי נשיא הדור שליט"א, משיח צדקנועצה והדרכה

 בהפצת טוב יש 
סיוע מיוחד מלמעלה

וכן  טבת  מג'  מכתבה  קבלת  מאשר  הריני 
המענה  את  קיבלה  כבר  שבטח  הקודם, 

עליו.
לכתבה אודות הבית וכו' ומה עוד ביכולתה 
עוד  )ואולי  לראש  שלכל  מובן   - לעשות 
שהבית  ספרים(,  ממשלוח  חשוב  יותר 
הכנסת  ובפרט  אורחים,  בהכנסת  יתנהל 
או  כלה  בהכנסת  הקשורה  כזו  אורחים 
יהודיה  וכיון שאשה  וכו',  הפצת המעינות 
שהשם  מובן  הבית,  עקרת  הרי  היא 
טוב  באופן  זאת,  לפעול  כח  נותן  יתברך 
)מבלי הבט על כך שהיא צודקת שאין זה 
כבעבר(, שכן בהפצת טוב יש סיוע מיוחד 
מלמעלה, ובטח הרי מיותר להאריך, שזהו 
אחד האופנים, ומהכי נעלים, של נחת רוח 

לנשמה ושל עשי' לעילוי הנשמה.
והשם יתברך יעזור שתעשה בזה בתוספת 
השם  סוף  וסוף  טובה,  ובבריאות  מרץ 
לבב  בטוב  יהיה  שזה  אותה  יברך  יתברך 
ועד וגם מתוך נחת ושמחה מיוצאי-חלציה 

שי'...
)אגרות קודש חלק כג עמוד עח - תרגום(

 האחריות והזכות 
של הנשים

ישראל  ובנות  נשי  מאי-פעם,  יותר  כיום, 
 - המיוחדת  האחריות  את  לזכור  צריכות 
האלוקית  שההשגחה   - הנצחית  והזכות 
להמשיך  להן:  והעניקה  עליהן  הטילה 
על  היהודי  החיים  אורח  את  ולהחזיק 
יסודות ומסורת תורה ומצוות בחיי היום 

יום.
היא  היהודיה  האשה  עקרת-הבית,  בתור 
יסוד הבית היהודי. בה, במידה רבה ביותר, 
של  ביותר  היסודיים  הענינים  תלויים 
כשרות,  המשפחה,  טהרת  היהודי:  הקיום 
הבנים  חינוך  ויום-טוב,  שבת  קדושת 
בני  כל  ושל  הבית  מעמד  כל   - והבנות 
המשפחה, שבכך קשור ההמשך הכללי של 
הקיום  ועצם  בכלל,  היהודי  החיים  אורח 

של העם היהודי.
)אגרות קודש חלק כג עמוד סו - תרגום(

"עוצו עצה ותופר" בבית השליח בשדרות

הרב פיזם והרב ברוק )בקטן( על רקע הפגיעה בבית

"אנחנו פה בעיר, בשליחות 
של הרבי שליט"א מלך 

המשיח, אם אנחנו צריכים 
לעזוב, זה רק בהכוונה של מי 

שאמר לנו לבוא ולגור פה, לא 
נעשה זאת על דעת עצמינו"


